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P r o t o k ó ł    Nr   LXXVIII/2024 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 01 lutego 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 09.00, zakończono o godz. 09.45 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta 

Ciechanów, który otworzył obrady LXXVIII Sesji VIII kadencji Rady Miasta 

Ciechanów. Powitał: Pana Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta,  Zastępcę 

Prezydenta Miasta Panią Iwonę Kowalczuk, Panią Ewę Szelugę – Skarbnika,  Panią 

Adriannę Saganek – Sekretarza Miasta,  Panią Janinę Janakakos-Szymańską –

Przewodniczącą Ciechanowskiej Rady Seniorów, Przewodniczących Zarządów 

Osiedli  oraz mieszkańców miasta, oglądających transmisję obrad. 

 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 19 - nieobecni Radni: Pan Wiesław Brzozowski  

i Pan Marcin Żebrowski 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, stwierdził 

kworum radnych i prawomocność obrad.  

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z  LXXVII Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

5. Tematyka  Sesji:  

 

Ocena funkcjonowania Straży Miejskiej w 2023 roku - druk nr 1. 

 

6.Projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów - druk nr 2; 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 - druk nr 3; 
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3) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania  Problemów Społecznych 

Gminy  Miejskiej Ciechanów na lata 2024-2028- druk nr 4; 

4) w sprawie przyjęcia „Strategii Polityki Senioralnej w Ciechanowie na lata 

2024-2028” – druk nr 5; 

5) w  sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji  – druk nr 6; 

6) w  sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na działkach o 

numerach ewidencyjnych 1474/1, 1475/1 i 896/27, obręb 40-Śmiecin w 

Ciechanowie – druk nr 7; 

7) w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy– druk nr 8; 

8) w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy– druk nr 9; 

9) w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy– druk nr 10; 

10)  w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 11; 

11)  w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 12. 

7. Interpelacje.  

 

8. Wnioski Zarządów Osiedli.  

 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do 

Rady Miasta w okresie międzysesyjnym.  

 

11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad bez uwag. 
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Pkt. 3. Informacja o protokole z  LXXVII Sesji RM.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem 

z poprzedniej sesji,  który w jego ocenie odzwierciedla  przebieg obrad  

i zapytał o uwagi? 

 

Radni przyjęli protokół  bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie 

pisemnej. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał o ewentualne uwagi lub pytania do tego 

materiału?  

 

Radni przyjęli informację bez uwag. 

 

Pkt. 5.Tematyka  Sesji:  

 

Ocena funkcjonowania Straży Miejskiej w 2023 roku.- druk nr 1. 

Pan Przewodniczący zapytał o uwagi do przedstawionego na druku nr 1 

materiału? 

Pan Radny Robert Umiński, krótko podsumował działalność Straży Miejskiej 

w 2023 roku. Podziękował za dotychczasowe działanie i stwierdził, że Straż 

Miejska obok Policji Państwowej jest organem stojącym na straży porządku 

publicznego. 

Pan Radny Michał Rząsiński – Wiceprzewodniczący RM Ciechanów,  

w swojej wypowiedzi, wraził także uznanie dla działalności Straży Miejskiej. 

Pan Radny stwierdził, że biorąc pod uwagę liczbę wykonywanych zadań, SM 

jest niezbędną komórką UM, stojącą na straży bezpieczeństwa mieszkańców. 

  Pan Radny zwrócił uwagę także  uwagę  na : 

 udział SM w programie „Bezpieczna ciechanowianka”; 

 działania profilaktyczne szczególnie wśród uczniów ciechanowskich 

szkół i przedszkoli. 

Pan Przewodniczący poinformował, że ocena funkcjonowania Straży 

Miejskiej,  była szeroko omawiana na posiedzeniach  komisji RM, szczególnie 

na komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. W posiedzeniach 

komisji brali udział: Komendant Straży Miejskiej Pan Mariusz Szymański z 

zastępcą Panem  Jerzym Karwowskim, którzy odpowiadali na pytania 
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radnych.  

Pan Przewodniczący odniósł się do następujących kwestii: 

 funkcjonowanie monitoringu miejskiego i potrzebę zwiększenia liczby 

osób do jego obsługi; 

  sprawy związane z zatruwaniem środowiska  przez spalanie 

niedozwolonych materiałów,   

 parkowanie pojazdów na miejscach przeznaczone dla 

niepełnosprawnych przez osoby do tego nieuprawnione. 

Pan Przewodniczący podziękował niefunkcyjnym strażnikom SM za  

dotychczasowe dobre wywiązywanie się z obowiązków. 

Radni przyjęli informację bez innych uwag. 

 

Pkt. 6. Projekty uchwał:  

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Ciechanów - druk nr 2; 

Uchwała 18 głosami za, 1 głosem przeciwnym i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 773/LXXVIII/2024. 

Pan Przewodniczący zarządził pięciominutową przerwę techniczną. 

2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 - druk nr 3; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 774/LXXVIII/2024. 

3) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania  Problemów Społecznych 

Gminy  Miejskiej Ciechanów na lata 2024-2028- druk nr 4; 

Pan Radny Jerzy Racki, wyraził zadowolenie z opracowania „Strategii 

Rozwiązywania  Problemów Społecznych Gminy  Miejskiej Ciechanów na 

lata 2024-2028”. Szczegółowo omówił „Diagnozę istniejących problemów 

społecznych na terenie miasta Ciechanów”, zwracając uwagę na problemy 

związane z ilością punktów sprzedaży alkoholu w mieście.  

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 775/LXXVIII/2024. 

4) w sprawie przyjęcia „Strategii Polityki Senioralnej w Ciechanowie na lata 

2024-2028” – druk nr 5; 
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Prezydent Miasta Pan Krzysztof Kosiński, w uzasadnieniu projektu 

uchwały stwierdził, że celem opracowania strategii było postawienie 

właściwej diagnozy i ukierunkowanie działań po analizie potrzeb. 

Założeniem projektu było stworzenie dokumentu, w którym zostaną 

wyznaczone kierunki długofalowych działań na rzecz poprawy życia 

starszych mieszkańców miasta. W „Strategii Polityki Senioralnej   

w Ciechanowie na lata 2024-2028” przedstawione zostały cele oraz 

kierunki interwencji dla poszczególnych obszarów polityki senioralnej. 

Założenia te wymagają usystematyzowania i zabezpieczenia środków 

finansowych na rzecz seniorów, aby zapewnić ich skuteczność. 

Opracowanie dokumentu miało partycypacyjny charakter oraz poprzedziło 

go przeprowadzenie ankiety wśród seniorów, której celem była diagnoza 

ich potrzeb i oczekiwań. Dokument był konsultowany z przedstawicielami 

funkcjonujących w mieście organizacji działających na rzecz seniorów  

i zyskał ich pozytywną opinię.   

Zostaną bez zbędnej zwłoki wdrażane nowe inicjatywy takie jak np. usługa 

„złotej rączki dla seniora”, dofinansowanie integracyjnych wycieczek, 

pozyskanie nowych partnerów dla „Ciechanowskiej Karty Seniora”  

i uruchomienie kawiarni międzypokoleniowej w  Kawiarni W18. 

 

Głos zabrała Pani Janina Janakakos-Szymańska – Przewodnicząca 

Ciechanowskiej Rady Seniorów, która zwróciła uwagę na fakt,  

że jednym z inicjatorów powstania strategii była Ciechanowska Rada 

Seniorów, która to, także  aktywnie włączyła się w proces jej opracowania. 

Strategia przyczyni się do zwiększenia aktywności seniorów w 

Ciechanowie, gdyż na ogólną liczbę 13 tys., aktywnych jest tylko 500 

osób. 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 776/LXXVIII/2024. 

5) w  sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji  – druk nr 6; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 777/LXXVIII/2024. 

6) w  sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej na działkach  

o numerach ewidencyjnych 1474/1, 1475/1 i 896/27, obręb 40-Śmiecin  

w Ciechanowie – druk nr 7; 

 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 778/LXXVIII/2024. 

7) w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 
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zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy– druk nr 8; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 779/LXXVIII/2024. 

8) w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy– druk nr 9; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 780/LXXVIII/2024. 

9) w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  

na okres  powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  

umowy dzierżawy– druk nr 10; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 781/LXXVIII/2024. 

10)  w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 11; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 782/LXXVIII/2024. 

11)  w  sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości – druk nr 12; 

Uchwała 19 głosami za, bez głosów przeciwnych i   bez głosów 

wstrzymujących się została podjęta i nosi nr 783/LXXVIII/2024. 

 

Pkt.7. Interpelacje. 

 

Interpelacje złożyli: 

 Pan Radny Jerzy Racki w sprawach: 

 zmiany oświetlenia ciągu pieszo-rowerowego między Szkołą 

Podstawową nr 7 a ulicą Kolbego; 

Odpowiedzi na tę interpelacje udzielił Prezydent Miasta Pan Krzysztof 

Kosiński, informując, że naprawa oświetlenia zostanie wykonana przy 

sprzyjających warunkach atmosferycznych; 

 dostosowania lokali wyborczych na potrzeby wyborów samorządowych 

07.04.2024;  

 ekspozycji flagi przy pomnikach upamiętniających Armię Krajową oraz 

Marszałka Józefa Piłsudskiego; 

 zalewania ul. POW i Kąckiej. 
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 Pani Radna Edyta Rzeplińska-Filipowicz w sprawach: 

 zabezpieczenia ubytków nawierzchni w ul. Spółdzielczej, Okrzei, 

Hallera, Narutowicza, Wyzwolenia; 

 ograniczenia  prędkości na ul. Powstańców Warszawskich. 

 Pan Radny Krzysztof Leszczyński w sprawie modernizacji sygnalizacji. 

świetlnej na skrzyżowaniu ul. 11 Pułku Ułanów Legionowych i Mikołajczyka. 

 Pan Radny Piotr Wojciechowski w sprawie utwardzenie nawierzchni  

ul. Wiejskiej, Rybnej, Komunalnej oraz wprowadzenie do budżetu. miasta 

projektu  modernizacji  tych ulic. 

 Pani Radna Joanna Kiszkurno w sprawie wyznaczenia przejścia dla 

pieszych na skrzyżowaniu ul. Pułtuskiej z  Błękitną.  

 Pan Radny Robert Umiński w sprawie uzupełnienia infrastruktury przystanku 

przy ul. Asnyka. 

 

 

Pkt. 8. Wnioski Zarządów Osiedli. 

 

Nikt w tym punkcie nie zabrał głosu. 

 

Pkt. 9. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Wnioski złożyła Pani Radna Edyta Rzeplińska-Filipowicz w sprawach: 

 przycinki świerku ul. Wyzwolenia 6b; 

 podłączenia bloku przy ul.17. Stycznia 39 do sieci deszczowej. 

 

 

Mieszkaniec Ciechanowa Pan Zbigniew Majchrzak - Prezes 

ciechanowskiego oddziału Światowego Związku Żołnierzy Armii 

Krajowej zabrał głos w sprawie budowy pomnika przy ul 17 stycznia. 

Odpowiedzi udzielił Prezydent Miasta Pan Krzysztof Kosiński informując, 

że miasto jest gotowe do podpisania porozumienia po otrzymaniu 

stosownych dokumentów z IPN. 

 

Nikt więcej w tym punkcie nie zabrał głosu. 

 

Pkt.10. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, że  wszelka korespondencja, która 

wpłynęła do Rady Miasta za jego pośrednictwem, została przekazana do Radnych 

drogą elektroniczną.  
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Pkt.11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zamknął 

obrady LXXVIII Sesji Rady Miasta Ciechanów. 

 

 

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

      /-/Krzysztof Leszczyński 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9 
 

Sprawozdanie międzysesyjne 4.1.2024-31.1.2024 

 

Konkurs ofert na lokale w „Zielonym Targu” 

Miasto ogłosiło nabór konkursowy dla przedsiębiorców, którzy są zainteresowani 

dzierżawą lokali w nowo powstającym budynku „Zielonego Targu”. Podobnie jak 

wcześniej, swoje produkty będą mogli wystawiać tam m.in. lokalni producenci 

żywności. Natomiast przedsiębiorcom zaoferowano do wydzierżawienia 16 lokali  

o powierzchni od 17 m2 do 97 m2, w tym lokale z własnym WC, pomieszczeniem 

socjalnym czy magazynem. Stawka miesięcznego czynszu dzierżawnego za lokal 

wyniesie 1 zł netto za 1 m2 przez trzy lata. Oferty można składać od 15 lutego do  

15 kwietnia. W regulaminie naboru ofert określono preferowane działalności 

gospodarcze, które mogą być prowadzone w lokalach, których dotyczy konkurs. 

Budowa nowego kompleksu handlowo-usługowego przy ul. Płońskiej zakończy się  

w tym roku. Konstrukcja całego budynku już została wykonana, aktualnie 

prowadzone są prace przy elewacji. Wykonywana jest termoizolacja i hydroizolacja 

dachu o powierzchni 1,3 tys. m2, na którym utworzony zostanie zielony taras  

z nasadzeniami roślin ozdobnych.  

 

Zakończono termomodernizację miejskiej hali sportowej 

Miasto zakończyło prace remontowe hali widowiskowo-sportowej przy  

ul. 17 Stycznia. Ściany docieplono płytami styropianowymi, wklejono siatkę z włókna; 

na ściany, ościeża, słupy i cokoły nałożono tynk mineralny. Wykonane zostały nowe 

obróbki blacharskie attyk (zwieńczenie elewacji osłaniające dach) oraz dachu, 

a także nowa instalacja odgromowa.  

Na nowe wymieniono drzwi wejściowe do budynku. Na wykonanie prac remontowych 

miasto pozyskało środki zewnętrze w wysokości 300 tys. zł z programu „Mazowsze 

dla sportu”.  

 

Podpisano umowę na kompleksową przebudowę ul. Śmiecińskiej  

Droga obsługująca tereny przemysłowe i zabudowę jednorodzinną będzie 

zmodernizowana na odcinku od skrzyżowania z ul. Towarową do ronda w pętli 

miejskiej. Powstanie asfaltowa nawierzchnia o szerokości 6 metrów oraz droga 

pieszo-rowerowa o szerokości 3,5 m. W ulicy wybudowany będzie chodnik z kostki 

betonowej. Zamontowane zostaną cztery nowe wiaty przystankowe dla pasażerów 

oczekujących na autobusy komunikacji miejskiej. Na całym modernizowanym 
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odcinku drogę oświetlą nowe, energooszczędne lampy. 10 stycznia podpisano 

umowę z wyłonionym w postępowaniu przetargowym wykonawcą prac. Zrealizuje je 

firma Z.U.H. „MARBUD” mgr inż. Mariusz Piętka. Modernizacja drogi potrwa nieco 

ponad rok. Ma zakończyć się w kwietniu 2025 r. Wartość inwestycji to 8,5 mln zł. Na 

realizację zadania miasto pozyskało środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Rozpoczęcie przebudowy ul. Wiklinowej 

Inwestycja pozwoli poprawić warunki komunikacyjne na osiedlu „Bloki”. Na długości 

ok. 120 m wybudowana będzie nowa jezdnia z kostki betonowej i nowe, równe 

chodniki, przebudowane będą istniejące miejsca parkingowe, powstaną też kolejne. 

Łącznie mieszkańcy będą mieli do dyspozycji 25 miejsc do parkowania aut, w tym 

dwa dla osób z niepełnosprawnościami. Wykonawca rozpoczął prace 29 stycznia, 

potrwają do kwietnia tego roku. Na ich przeprowadzenie ratusz pozyskał 

dofinansowanie zewnętrzne od samorządu Mazowsza. W pierwszej kolejności 

wybudowana będzie sieć kanalizacji deszczowej, która pozwoli właściwie 

odprowadzić wody opadowe. Zbudowane będą studnie deszczowe  

i separator substancji ropopochodnych.  

 

Miasto z pomocą finansową dla powiatu 

Milion złotych w formie dotacji celowej na rozbudowę powiatowego odcinka ul. Leśnej 

przekaże Miasto Ciechanów powiatowi. Modernizacja drogi wylotowej z Ciechanowa 

umożliwi lepszą i bezpieczniejszą komunikację po zachodniej stronie miasta. 

Wybudowany będzie m.in. ciąg pieszo-rowerowy. Porozumienie intencyjne Gminy 

Miejskiej Ciechanów i Powiatu Ciechanowskiego w sprawie ul. Leśnej zawarto  

16 października 2023 r. 4 stycznia miasto podpisało umowę z powiatem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Nowe kamery miejskiego monitoringu 

W ul. Gostkowskiej przy rondzie Meudon i w ul. Parkowej przy skrzyżowaniu  

z ul. Zieloną zamontowano kamery miejskiego monitoringu wizyjnego. Projekt wybrali 

do realizacji mieszkańcy osiedla „Podzamcze” w ramach ubiegłorocznej edycji 

Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego. 

 

Energooszczędne oświetlenie  

Na ulicach Ciechanowa trwa wymiana kolejnych lamp sodowych na nowe, ledowe.  
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W styczniu ledy pojawiły się m.in. na ul. Bielińskiej i Łukasiewicza, na kolejnych  

62 ulicach Ciechanowa zostaną zamontowane w dalszej kolejności. Łącznie 

wymienionych będzie 649 opraw. Znaczna część kosztów tej inwestycji jest 

finansowana ze środków pozyskanych z programu Mazowsze dla klimatu. 

 

Rekonstrukcja zabytkowego drewnianego budynku dawnej Kolei 

Nadwiślańskiej 

Drewniany obiekt mieszkalny dawnych zabudowań Kolei Nadwiślańskiej będzie 

przeniesiony na podstawie zgody konserwatora zabytków na działkę u zbiegu  

ul. Sienkiewicza i Fabrycznej. Ratusz tak dostosował lokalizację, aby ochronić 

znajdującą się tam zieleń. 10 stycznia zawarto umowę z wybranym wykonawcą, który 

wykona prace w terminie 400 dni kalendarzowych. Na przeprowadzenie inwestycji 

miasto pozyskało dofinansowanie w wysokości 1,3 mln zł w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. Cała wartość zadania jest szacowana na blisko  

3 mln zł. Reszta środków będzie pochodziła z budżetu miasta. 

 

Rewitalizacja zabytkowego budynku przy ul. Fabrycznej 

9 stycznia zawarto umowę z wyłonionym w przetargu nowym wykonawcą robót 

budowlanych związanych z dokończeniem przebudowy budynku. Nowy wykonawca 

przystąpił już do wykonywania prac. Umowa z poprzednim wykonawcą została 

wypowiedziana, nałożono kary z powodu niedotrzymania przez niego terminu 

odnowienia obiektu. W ramach rewitalizacji do tej pory wykonano roboty rozbiórkowe, 

ocieplenie fundamentów, nowy strop między kondygnacją parteru i I piętra, schody 

wewnątrz budynku, szyb windowy, ścianki działowe z płyt gipsowo-kartonowych, 

roboty murarskie i tynkarskie wewnątrz budynku oraz kotłownię z nowym źródłem 

ciepła. Zakończono prace związane z budową przyłączy kanalizacji sanitarnej  

i deszczowej, usunięto stare tynki, zamontowano stolarkę okienną oraz drzwiową 

zewnętrzną, wykonano część renowacji elewacji z cegły, którą wcześniej 

oczyszczono. 

 

Miasto pozyskało fundusze UE na mobilne laboratorium 

Na ulice Ciechanowa wyjedzie elektryczne auto z systemem mierzącym jakość 

powietrza. Mobilne laboratorium będzie wykorzystywane przez Straż Miejską w celu 

prowadzenia kontroli. Auto zostanie wyposażone w urządzenia pomiarowe: 

przenośny analizator pyłu, kamerę termowizyjną, zestaw do poboru próbek popiołu  
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z paleniska, sito do analiz, wilgotnościomierz, pirometr laserowy i przenośny detektor 

wielogazowy. Na realizację projektu miasto pozyskało pół miliona złotych 

dofinansowania z Unii Europejskiej (Program Fundusze Europejskie dla Mazowsza 

2021-2027) w ramach środków na zielony rozwój Mazowsza, w tym wspieranie 

rozwoju efektywności energetycznej. Wniosek Urzędu Miasta Ciechanów otrzymał 

najwyższą ocenę punktową wśród wszystkich złożonych w tym naborze. 

 

Nowe pojazdy we flocie PUK 

Flota samochodów przeznaczonych do odbioru odpadów z terenu miasta została 

powiększona o 2 niskoemisyjne auta do odbioru odpadów zmieszanych oraz frakcji 

posegregowanych od mieszkańców ciechanowskich osiedli. Auta marki IVECO są 

wyposażone w nowoczesne i przyjazne dla środowiska silniki zasilane gazem  

z normą EURO 6. Samochody napędzane CNG emitują znacznie mniej substancji 

przyczyniających się do powstawania smogu i zanieczyszczeń. Na terenie 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych przy ul. Gostkowskiej zamontowano 

dwustanowiskową stację ładowania nowych samochodów.  

 

Wydział Inżynierii Miejskiej i Infrastruktury Drogowej 

  Zawarto umowę na konserwację i przeglądy sygnalizacji świetlnych w pasach 

dróg gminnych z firmą MONTER-POL Piotr Modzelewski z Ciechanowa. 

 Ogłoszono przetarg na bieżące utrzymanie nawierzchni dróg publicznych 

gminnych,  dróg wewnętrznych i innych nawierzchni terenów Gminy Miejskiej 

Ciechanów będących w zarządzie Prezydenta Miasta Ciechanów w okresie  

od daty zawarcia umowy do 31 grudnia 2024 r. Zakres obejmuje trzy części: 

bieżące utrzymanie nawierzchni utwardzonych – remonty nawierzchni 

chodników; bieżące utrzymanie nawierzchni dróg utwardzonych – remonty 

cząstkowe nawierzchni bitumicznych, utrwalanie i regeneracja nawierzchni 

oraz bieżące utrzymanie nawierzchni dróg nieutwardzonych (żwirowych, 

szlakowych, gruntowych). 

 Naprawiono ubytki zagrażające bezpieczeństwu ruchu w ul. Szwanke,  

ul. Ściegiennego,  ul. Wyspiańskiego, ul. Batalionów Chłopskich,  

ul. Tysiąclecia, ul. Orylskiej i ul. Sikorskiego. 

 

Miejskie lodowisko  

Lodowisko na terenie MOSiR przy ul. 17 Stycznia otwarto 8 stycznia. W tym roku 
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wstęp jest bezpłatny. Na miejscu można wypożyczać łyżwy. 

 

Nabór do przedszkoli 

Proces rekrutacji do przedszkoli samorządowych w Ciechanowie na rok szkolny 

2024/2025 będzie trwał od 12 lutego do 12 marca. W tym roku rejestracja wniosków 

odbędzie się poprzez formularz elektroniczny. Osoby które nie posiadają dostępu do 

internatu będą mogły skorzystać z pomocy pracowników przedszkoli i wypełnić 

formularz w wybranej przez siebie placówce na terenie Ciechanowa. Nabór zostanie 

przeprowadzony na wolne miejsca, jakimi dysponują placówki. Będzie dotyczył 

dzieci, które do tej pory nie uczęszczały do przedszkola. 29 marca ogłoszona 

zostanie lista kandydatów przyjętych i nieprzyjętych. Postepowanie uzupełniające, 

które umożliwia nabór na ewentualnie pozostałe wolne miejsca, prowadzone będzie 

w tym roku wcześniej, w terminie od 20 do 27 maja. Dzięki temu rodzice  

i opiekunowie jeszcze przed wakacjami będą mieli pewność, że ich dziecko zostało 

przyjęte do danej placówki. 

 

SP nr 3 w partnerstwie z Ukrainą 

Uczniowie Szkoły Podstawowej nr 3 nawiązali współpracę z rówieśnikami z miasta 

partnerskiego Ciechanowa na Ukrainie. 10 stycznia rozpoczęli projekt wspólnej nauki  

z rówieśnikami ze Szkoły Podstawowej Nr 29 w Chmielnickim.  Projekt jest inicjatywą 

SP 3, w której uczy się wielu uczniów z Ukrainy. Z kolei młodzież z klasy IX Szkoły 

Podstawowej Nr 29 w Chmielnickim realizuje program nauki języka polskiego. Cykl 

spotkań online będzie wzbogaceniem programu nauczania w obu placówkach.  

W najbliższym czasie rozmowy w formule online będą kontynuowane. 

 

Zimowiska z dofinansowaniem  

W trakcie ferii zimowych 250 uczniów klas IV, V i VI z Ciechanowa wyjechało w Tatry 

na wypoczynek zorganizowany przez COEK Studio. Dwa 7-dniowe turnusy 

dofinansowało w 90% miasto.  W trakcie wyjazdów prowadzono też zajęcia związane 

z profilaktyką uzależnień, promocją zdrowego stylu życia i związane z rozwojem 

kompetencji interpersonalnych. 

 

Ferie w mieście z Parkiem Nauki Torus 

Park Nauki Torus zorganizował zimowe półkolonie dla uczniów klas I-III. Dwa turnusy 

zajęć były pełne atrakcji naukowych, warsztatów z zakresu fizyki, chemii, zajęć 
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muzycznych i sportowych. Te ostatnie odbywały się w Szkole Podstawowej nr 7 i na 

miejskim lodowisku.  

 

Choinka podopiecznych TPD  

Coroczna zabawa karnawałowa Towarzystwa Przyjaciół Dzieci odbyła się  

14 stycznia w SP nr 6. Podopieczni placówki opiekuńczej, której funkcjonowanie 

wspiera miasto otrzymali do dyspozycji nowy telewizor, który doposaży siedzibę TPD 

i paczki z prezentami. 

 

Miejski Orszak Trzech Króli 

6 stycznia odbył się uroczysty Orszak Trzech Króli. Wydarzenie zorganizował ratusz 

wraz z ciechanowskimi parafiami, harcerzami, kadetami szkół mundurowych: PUL 

oraz Feniks, COEK Studio i MOSiR. W tym roku uczestniczyli w nim też seniorzy – 

członkowie sekcji teatralnej Uniwersytetu Trzeciego Wieku, dzieci i młodzież.  

O bezpieczeństwo przemarszu zadbała Straż Miejska i policja. 

 

Obchody rocznicy 

W rocznicę nocy z 16 na 17 stycznia 1945 r., podczas której zamordowano polskich 

patriotów władze miasta w imieniu lokalnej społeczności złożyły kwiaty pod tablicą na 

ratuszu, upamiętniającą te tragiczne wydarzenia oraz na podwórzu domu przy  

ul. Śląskiej 7. Hołd pomordowanym oddali też przedstawiciele organizacji 

kombatanckich, środowisk społecznych, wojewódzkich władz państwowych  

i samorządowych, powiatu, wojska i służb mundurowych, organizacji pozarządowych, 

miejskich spółek, placówek edukacyjnych, Młodzieżowej Rady Miasta oraz Miejskiej 

Orkiestry Dętej OSP Ciechanów. Wartę honorową pełnili uczniowie Liceum 

Ogólnokształcącego PUL im. 11 Pułku Ułanów Legionowych w Ciechanowie. 

 

Sympozjum „Samotność jako wielowymiarowy problem społeczny” 

18 stycznia w auli PANS odbyło się sympozjum poświęcone w szczególności 

seniorom. Prelekcje i wykłady dotyczyły więzi międzypokoleniowych oraz ich 

rozwijania w środowisku lokalnym. Wydarzenie uświetnił występ artystyczny 

seniorów należących do Uniwersytetu Trzeciego Wieku. Wśród prelegentów znaleźli 

się dr hab. Małgorzata Jagodzińska, prof. PANS, dr Rafał Panfil i mgr Wiesława 

Machul.  
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Stypendia dla młodych artystów 

Utalentowani artystycznie uczniowie ciechanowskich szkół, którzy wyróżniają się 

szczególnymi osiągnięciami w różnych dziedzinach artystycznych, otrzymali 

stypendia na 2024 r. Przyznane gratyfikacje finansowe mają na celu wspieranie 

młodzieży w rozwijaniu zdolności. Stypendia w wysokości od 200 do 350 zł 

miesięcznie są wypłacane przez wszystkie miesiące roku, także w wakacje. 

Uroczyste wręczenie stypendiów, połączone z występami nagrodzonych, odbyło się 

12 stycznia w Kamienicy W18. 

 

Ciechanowski Budżet Obywatelski 2024  

W tegorocznej edycji CBO o realizację w głosowaniu mieszkańców rywalizować będą 

43 projekty (23 osiedlowe i 20 ogólnomiejskich). Komisja do spraw przeprowadzania 

konsultacji społecznych na swoim pierwszym posiedzeniu negatywnie zaopiniowała 

21 projektów. Następnie w wyznaczonym terminie złożono 12 odwołań, które zostały 

rozpatrzone na kolejnym posiedzeniu i 10 z nich zaakceptowano, opiniując 

pozytywnie projekty. 2 odwołania odrzucono. Z przyczyn formalno-merytorycznych 

do głosowania nie zakwalifikowano 11 projektów. Głosowanie, w którym udział 

będzie mógł wziąć każdy mieszkaniec Ciechanowa, rozpocznie się 1 lutego. Każda 

osoba będzie mogła wybrać jeden projekt osiedlowy i jeden ogólnomiejski. Głosować 

będzie można internetowo poprzez stronę www oraz na papierowym formularzu  

w ratuszu. Wyniki głosowania będą ogłoszone w marcu. Zwycięskie zadania zostaną 

wpisane do budżetu miasta i będą realizowane w 2024 r. 

 

Rozstrzygnięto konkursy na realizację zadań publicznych 

Po przeprowadzeniu otwartego konkursu przyznano organizacjom pozarządowym 

dotacje na wsparcie w 2024 r. realizacji zadań publicznych dla mieszkańców 

Ciechanowa. Na ten cel przeznaczono ponad 1,2 mln zł. w podziale na osiem 

obszarów, które obejmują projekty z zakresu: kultury, sportu, oświaty, zdrowia, 

pomocy społecznej, przedsiębiorczości, ekologii i wolontariatu. 

 

 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

 
 
























